
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndagen 5 Juni kockan 19:00 

 

Närvarande: Jonas, M Pär, Mattias, Kenneth, Eva, Frida  

 

§ 1 Genomgång föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom och diskuteras. 

 

§ 2 Fotbollsskolan 

Fotbollsskolan är snart här, det är ordnat med föräldrar till mathållningen. Det är också färdigt 

med ledare för skolan. Veckan innan kommer Mattias att kolla med vilka allergier som finns 

när det gäller maten. 

 

§ 3 Sommarcupen 

Evenemanget har avlöpt planenligt och enligt vår mening på ett mycket bra sätt. En eloge till 

cup-kommittén för väl utfört arbete. En problematik som noterats är att lagret till kiosken inte 

varit av den storlek som krävs för ett evenemang av denna storlek. 

 

§ 4 medlemsavgifter 

Föreningen har fått in en hel del medlemsavgifter, men det fattas också väldigt många 

inbetalningar. Vi kommer överens med Sune K som deltagit i avstämningen av detta att de får 

ta fram listor på vilka som betalt per lag så vi ledare kan se vilka som fattas. Sedan får 

påminnelser gå ut till dem som berörs. 

 

§ 5 träningstider inomhus  

Vi har fått respons från kommunen på de önskemål gällande träningstider som vi lämnade in. 

Föga överraskande är det många kollisioner med andra föreningars önskemål. Bland annat så 

har Friskis och svettis ökat på med fler träningar än tidigare. Kommunen önskar att vi skall 

försöka lösa dessa kollisioner med de andra klubbarna innan mötet om frågan som hålls under 

kommande vecka. Vi i sektionen ser inte hur detta ska ske på ett bra sätt utan förhandling, 

utan vi avvaktar tills mötet och ser vad det ger. En fråga som vi vill ha klarlagt är hur 

kommunen ser på prioritering, då främst mellan vuxen och ungdomsidrott men även mellan 

olika aktiviteter. Pär och Mattias kommer att representera föreningen på mötet. 

  

 

Vid pennan 

 

Jonas Magnusson 

Sektionens ständige sekreterare 

 

 


